

匡智屯門晨曦學校

法團校董會家長校董選舉結果

敬啟者：

本校第十三屆(2021-2022 年度)法團校董會家長校董選舉點票已於 2021 年 10 月 19 日(星期二)順利完成，獲得最高票數的候選人將出任為「家長校董」，而獲得次高票數的候選人將出任為「替代家長校董」，得票結果如下：

候選人編號	候選人姓名	在校子女姓名	所得票數*
1	吳玉蓮女士	中六班 邱學軍家長	6 票
2	梁玉珍女士	中六班 馮穎昕家長	31 票
3	鄭梓潼女士	小二 A 班 姚嘉寶家長	27 票

*合共收回 66 張選票，64 張為有效選票，2 張為廢票

即第十三屆家長校董將由梁玉珍女士擔任，替代家長校董將由鄭梓潼女士擔任。

若本校在上訴期內(20-10-2021 至 27-10-2021)沒有收到任何上訴，本校將進行家長校董的正式註冊，交由教育局批准。家長校董及替代家長校董的任期，由 2021 年 12 月 10 日起至 2022 年 12 月 9 日止，為期一年，連選得連任，唯不得連續多於三任。特此通知。如有查詢，請致電 2455 1615 與社工吳姑娘聯絡。

此致

貴家長／監護人

匡智屯門晨曦學校

2021-2022 法團校董會家長校董選舉

選舉主任



(張建邦主任) 謹啟

2021 年 10 月 20 日

回條

(家字 2021-2022/12)

法團校董會家長校董選舉結果

敬覆者：

本人已知悉有關 2021-2022 年度「法團校董會家長校董選舉結果」，並知悉由梁玉珍女士擔任家長校董、鄭梓潼女士擔任替代家長校董。

此覆

匡智屯門晨曦學校校長

班學生

請於 10 月 29 日或前交回回條

家長/監護人簽署：_____

日期：2021 年 月 日

Hong Chi Morninglight School, Tuen Mun
Announcing the Result of the Election of the Parent Manager for IMC

Ref No: Par 2021-2022/12

October 20, 2021

Dear Parents / Guardians,

The 2021-2022 election of the Parent Manager for Incorporated Management Committee (IMC) has been successfully held on October 19, 2021 (Tuesday). The candidate who obtained the highest number of votes will be nominated to be the IMC Parent Manager and the one with the next highest number of votes will be nominated to be the IMC Alternate Parent Manager. The results are as follows:

Candidate's No.	Name of Candidates	Parent of	Number of votes*
1	Ms NG Yuk Lin	Qiu Hok Kwan (S.6)	6
2	Ms LEUNG Yuk Chun	FUNG Wing Yan (S.6)	31
3	Ms CHENG Tsz Tung	YIU Ka Po (P.2A)	27

* The number of votes collected is 66, 64 votes are valid and 2 votes are invalid.

Therefore, Ms LEUNG Yuk-chun will be selected as the Parent Manager and Ms CHENG Tsz-tung will be the Alternate Parent Manager of our IMC.

As there is no appeal during the appeal period, the PSA would proceed to the registration and get approval from the Education Bureau.

The tenure of office of the Parent Managers will be from December 10, 2021 to December 9, 2022. If you have any enquiries, please contact our social worker Ms. Ng at 2455 1615.

Hong Chi Morninglight School, Tuen Mun

Vote Officer of Parent Manager for IMC



(Mr. CHEUNG Kin Pong)

Reply Form

Ref No : Par 2021-2022/12

Dear Principal,

Announcing the Result of the Election of the Parent Manager for IMC

I have acknowledged that Ms LEUNG Yuk Chun will be the parent manager and Ms CHENG Tsz Tung will be the alternate parent manager of our IMC 2021-2022.

Yours faithfully,

Please return the reply slip on
or before October 29.

Class: _____ Student : _____

Parent /Guardian's Signature : _____

Date : _____ / _____ / 2021